大大的,小小的 Big and Small





BUDS



E这本书《大大的,小小的》是一个可爱的儿童故事,探索了父 亲和孩子物品之间的对比。从被子、梳子、牙刷,到衣服,书 中巧妙地对比了这些物品的大小,强调了孩子和父亲之间的爱 和亲密关系。

- 1.重复性结构:这本书的重复性结构非常适合0-3岁的小朋 友。它吸引了年幼的读者,帮助他们学习新词汇,并培养了 熟悉和喜爱阅读的感觉。
- 2.学习比较词汇:通过使用"大大的"和"小小的",小读者学会 了两个重要的比较词汇,促进了早期语言发展。
- 3. 家庭的联系: 这本书突出了孩子和爸爸之间充满爱的关系, 展示了一天中他们共享的特殊时刻。



被子 (bèi zi) - blanket 梳子 (shū zi) - comb 马桶 (mǎ tǒng) - toilet 牙刷 (yá shuā) - toothbrush 毛巾 (máo jīn) - towel 杯子 (bēi zi) - cup 盘子 (pán zi) - plate/dish 衣服 (yī fú) - clothes 裤子 (kù zi) - pants/trousers 袜子 (wà zi) - socks 鞋子 (xié zi) - shoes 抱抱 (bào bào) - hug/cuddle



- 为什么书中有些东西是"大大的",有些是"小小的"? 你能指出一些例子吗?
- 你家里有哪些东西是"大大的",哪些是"小小的"?可 以举个例子吗?
- 书中的孩子是怎么表达对爸爸的爱的? 你能想到怎 么向家人表达你的爱吗?

当爸爸说"去公园了"的时候,你觉得孩子和爸爸去 了哪里?你希望和家人一起在公园做什么活动呢?

Find our full book collection's resources on www.becurio.co/blogs/resources

大大的,小小的 Big and Small





The book "大大的,小小的" (Big and Small) is a delightful children's story that explores the comparison between a father and a child's belongings. From blankets and combs to toothbrushes and clothes, the book playfully contrasts the sizes of the items, emphasizing the love and bond shared between the child and their father.

Key Takeaways:

- 1. Repetitive Nature: The book's repetitive structure is ideal for children under the age of 3. It engages young readers and helps reinforce new vocabulary while fostering a sense of familiarity and enjoyment.
- 2.Learning Comparison Words: Through the use of "大大的" (big) and "小小的" (small), young readers learn two essential comparison words in Chinese, promoting early language development.
- 3. Family Bond: The book highlights the loving relationship between the child and their father, showcasing the special moments shared together throughout the day.



被子 (bèi zi) - blanket 梳子 (shū zi) - comb/ hairbrush 马桶 (mǎ tǒng) - toilet 牙刷 (yá shuā) - toothbrush 毛巾 (máo jīn) - towel 杯子 (bēi zi) - cup 盘子 (pán zi) - plate/dish 衣服 (yī fú) - clothes 裤子 (kù zi) - pants/trousers 袜子 (wà zi) - socks 鞋子 (xié zi) - shoes 抱抱 (bào bào) - hug/cuddle



Why are some things in the book "大大的" (big) and others "小小的" (small)? Can you point out some examples?

What items do you have at home that are "大大的" (big)? And which ones are "小小的" (small)?

How does the child show love to their father in the book? Can you think of ways you show love to your family?

4

Where do you think the child and their father went when the father said, "去公园了" (Let's go to the park)? What activities would you like to do with your family in the park?

1. 起床了,爸爸的被子大大的,我的被子小小的。 Qǐ chuáng le, bàba de bèzi dà dà de, wǒ de bèzi xiǎo xiǎo de.

Its time to wake up, dad's blanket is big, mine is small.

- 2. 爸爸的梳子大大的,我的梳子小小的。 Bàba de shūzi dà dà de, wǒ de shūzi xiǎo xiǎo de. Dad's hairbrush is big, mine is small.
- 3. 爸爸的马桶大大的,我的马桶小小的。 Bàba de mătŏng dà dà de, wŏ de mătŏng xiǎo xiǎo de. Dad's toilet is big, mine is small.
- 4. 爸爸的牙刷大大的,我的牙刷小小的。 Bàba de yáshuā dà dà de, wǒ de yáshuā xiǎo xiǎo de. Dad's toothbrush is big, mine is small.
- 5. 爸爸的毛巾大大的,我的毛巾小小的。 Bàba de máojīn dà dà de, wǒ de máojīn xiǎo xiǎo de. Dad's towel is big, mine is small.
 - 6. 爸爸的杯子大大的我的杯子小小的。 Bàba de bēizi dà dà de, wǒ de bēizi xiǎo xiǎo de. Dad's cup is big, mine is small.
- 7. 爸爸的盘子大大的我的盘子小小的。 Bàba de pánzi dà dà de, wǒ de pánzi xiǎo xiǎo de. Dad's plate is big, mine is small.

- 8. 爸爸的衣服大大的我的衣服小小的。 Bàba de yīfú dà dà de, wǒ de yīfú xiǎo xiǎo de. Dad's clothes are big, mine are small.
- 9. 爸爸的裤子大大的我的裤子小小的。 Bàba de kùzi dà dà de, wǒ de kùzi xiǎo xiǎo de. Dad's pants are big, mine are small.
- 10. 爸爸的袜子大大的我的袜子小小的。 Bàba de wàzi dà dà de, wǒ de wàzi xiǎo xiǎo de. Dad's socks are big, mine are small.
- 11. 爸爸的鞋子大大的我的鞋子小小的。 Bàba de xiézi dà dà de, wǒ de xiézi xiǎo xiǎo de. Dad's shoes are big, mine are small.
- 12. 爸爸得我的抱抱大大的,我给爸爸的抱抱,也是大大的。 的。

Bàba dé wǒ de bàobào dà dà de, wǒ gěi bàba de bàobào, yě shì dà dà de.

Dad's hugs for me are big, and the hugs I give dad are also big.

13. 去公园了 Qù gōngyuán le. Let's go to the park.

P_{inyin} Guide